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Oldenzaal,	19	mei	2016	
	
Betreft:	Schriftelijke	vragen	Stakenbeek-2	
	
	
Geacht	college,		
	
Op	11	september	2015	heeft	GroenLinks	via	schriftelijke	vragen	aandacht	gevraagd	voor	de	staat	van	
de	Stakenbeek.	Met	name	waren	we	bezorgd	over	het	achterstallig	onderhoud,	dat	enerzijds	in	
verband	stond	met	de	massale	vissterfte,	en	anderzijds	betrekking	had	op	de	veiligheid	van	mensen	
die	door	de	slechte	staat	van	de	beschoeiing	te	water	zouden	kunnen	raken.	Dit	laatste	is	met	name	
voor	kinderen	gevaarlijk.	
	
We	hebben	gezien	dat	u	naar	aanleiding	van	onze	vragen	actie	heeft	genomen,	zoals	ook	in	de	
raadsinfobrief	van	17	mei	2016	staat	beschreven.	Naar	aanleiding	van	deze	raadsinfobrief,	de	actuele	
staat	van	de	werkzaamheden,	en	de	oproep	van	Stakenbeek-aanwonenden	in	de	Tubantia,	hebben	
we	nog	de	volgende	vragen.	
	
Bij	het	gedeelte	tussen	de	Helmichstraat	en	Boerskottenlaan	zijn	de	baggerwerkzaamheden	
uitgevoerd	en	zijn	‘natuurlijke’	oevers	aangelegd.	Wij	vragen	ons	af	of	deze	natuurlijke	oevers	
passend	zijn	in	deze	stedelijke	omgeving,	ook	gezien	de	kwaliteit	zoals	uitgevoerd	op	het	stuk	
Burgemeester	Wallerstraat	en	Helmichstraat.	
	

1. Wat	zijn	de	overwegingen	geweest	om	zo’n	verschil	in	kwaliteit	tussen	de	beide	
Stakenbeekdelen	uit	te	voeren,	waarbij	juist	tussen	de	Helmichstraat	en	Boerskottenlaan	
(deel	met	mindere	kwaliteit)	mensen	aanwonend	zijn	en	direct	op	de	beek	uitkijken?	

	
De	natuurlijke	oevers	zijn	naar	onze	mening	erg	steil	(ook	al	is	dit	wellicht	volgens	de	voorschriften).	
Ons	nachtmerriescenario	is	dat	kinderen	van	de	helling	het	water	inglijden,	en	zeker	nu	de	beek	
verdiept	is,	moeite	zullen	hebben	om	eruit	te	komen.		
	

2. Is	het	college	het	met	ons	eens	dat	de	gekozen	‘natuurlijke	oevers’	ongepast	is	in	een	
stedelijke	omgeving,	en	dat	veiligheid,	met	name	voor	kinderen,	bepalend	moeten	zijn	voor	
de	soort	oeverinrichting	en	beschoeiing?	

	
In	de	raadsinfobrief	wordt	gesteld	dat	de	inrichting	van	de	Stakenbeek	tussen	Helmichstraat	en	
Boerskottenlaan	nader	ingevuld	wordt	bij	Oldenzaal	Centraal	fase	II.	GroenLinks	kan	zich	voorstellen	
dat	dit	zeker	geldt	voor	de	zijde	waar	een	fietspad	is	gepland.	Echter	de	kant	van	de	‘natuurlijke	
oevers’	zou	wat	ons	betreft	nu	al	aangepakt	kunnen	worden.	
	

3. Kan	het	college	met	een	voorstel	komen	om	de	‘natuurlijke’	oevers	in	2016/2017	al	aan	te	
pakken,	eventueel	gefaseerd?	Een	voorbeeld	is	om	de	korven	met	keien	langs	deze	hele	
oever	aan	te	brengen.	Dat	geeft	eenheid	in	het	beeld,	is	reeds	gedeeltelijk	toegepast	nabij	de	
Boerskottenlaan,	en	vermindert	het	eerder	genoemde	risico	op	afglijden	van	het	talud	en	te	
water	raken.		

	



In	het	Voorontwerp	Herinrichting	Stakenbeek	is	aangegeven	dat	er	een	fietspad	wordt	aangelegd	aan	
de	noordzijde	van	de	beek,	waar	nu	veel	bomen	staan.	
	

4. We	willen	het	college	vragen	om	de	aanleg	van	een	fietspad	hier	goed	te	bekijken,	zodat	een	
kaalslag	van	bomen	hier	wordt	voorkomen.		

	
We	zijn	als	GroenLinks	op	de	hoogte	van	het	feit	dat	het	onderhoud	is	overgedragen	aan	het	
Waterschap.	In	de	raadsinfobrief	geeft	u	aan	dat	de	gemeente	gaat	over	de	beschoeiing.	We	vragen	
u	dus	om	binnen	afzienbare	tijd	met	een	voorstel	te	komen,	inclusief	kostenopgave,	om	de	zuidelijke	
oevers	van	de	Stakenbeek	tussen	Enschedesestraat-Burg.	Wallerstraat	en	Helmichstraat-
Boerskottenlaan	veiliger	en	kwalitatief	beter	te	maken	(meer	in	lijn	met	het	gedeelte	Burg.	
Wallerstraat-Helmichstraat).	
	
Wij	zien	met	belangstelling	uit	naar	uw	beantwoording.		
	
Met	vriendelijke	groeten,		
	
Sandor	Löwik	
GroenLinks	Oldenzaal	
	
	
	


